
Wyciąg z protokołu posiedzenia  

Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

z 6 lutego 2014 roku 

 

Komisja Mieszkaniowa w składzie: 

Rafał Kuczera – przewodniczący 

Adam Łuć – wiceprzewodniczący  

Jacek Kiszkis – członek 

Artur Dawydzik – członek 

Marek Smaruń – członek 

Gerard Piegza - członek 

Pracownik GOPS Krupski Młyn – Maria Bania 

Protokolant: Agnieszka Zaręba 

Przedmiotem posiedzenia było zaopiniowanie: 

1. wynajmu: 

a) mieszkania 2-pokojowego – Kol. Ziętek 3 A/8 w Krupskim Młynie, w budynku 

niezmodernizowanym; zlokalizowanego na II  piętrze o powierzchni 39,17 m
2
; 

b) mieszkania 2-pokojowego – Kol. Ziętek 17 C/4 w Krupskim Młynie, wyposażonego w 

c.o., zlokalizowanego na I piętrze o powierzchni 46,03 m
2
; 

c) lokalu socjalnego 1–pokojowego – Kol. Ziętek 1/43 w Krupskim Młynie, wyposażonego w 

c.o., zlokalizowanego na II piętrze o powierzchni 17,71 m
2
; 

d) mieszkania 1-pokojowego – przy ul. Buczka 4/11 w Krupskim Młynie, wyposażonego w 

c.o., zlokalizowanego na I piętrze, o powierzchni 38,00 m
2
; 

e) mieszkania 2-pokojowego – przy ul. Głównej 12/2 w Krupskim Młynie, wyposażonego w 

c. o., zlokalizowanego na parterze, o powierzchni 45,52 m
2
;  

f) mieszkania 1-pokojowego – przy ul. Mickiewicza 1/34 w Krupskim Młynie, wyposażonego 

w c.o., zlokalizowanego na II piętrze, o powierzchni 17,10 m
2
;  

2) zamiany mieszkań w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 8/8 oraz przy ul. Buczka 6/1;  

- sprawy bieżące. 

 

W trakcie posiedzenia Komisja przeanalizowała sytuację życiową i mieszkaniową wszystkich 

rodzin ubiegających się o przydział mieszkania komunalnego.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała wynajęcie następujących lokali mieszkalnych: 

a) w Ziętku 37A/8; 

b) w Ziętku 17C/4; 

c) w Ziętku 1/43; 

d) w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 4/11; 

e) w Krupskim  Młynie przy ul. Głównej 12/2; 

f) w Krupskim Młynie ul. Mickiewicza 1/34; 

oraz postanowiła wstrzymać się z zaopiniowaniem zamian przedmiotowych lokalu 

do czasu wyjaśnienia sprawy dodatku mieszkaniowego  przez pracownika GOPS-

u. Sprawa zostanie ponownie rozpatrzona na kolejnym posiedzeniu Komisji 

Terenowej poświęconej sprawom mieszkaniowym.  

W sprawach bieżących zgłoszono wniosek dotyczący rozpoznania możliwości 

przejęcia budynku M-82 od NITROERG-u, spotkanie w tej sprawie odbędzie się 

10 lutego br. 
 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano:  

Rafał Kuczera – przewodniczący; Adam Łuć – wiceprzewodniczący; Jacek Kiszkis – członek 

Artur Dawydzik – członek; Marek Smaruń – członek; Gerard Piegza – członek 


